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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

K/7390 .

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi lesz a kistelepülések okmányirodáival?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Magyar Bálint miniszter úrhoz . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

A 2004.évi költségvetés előirányzatai szerint az önkormányzatok az okmányirodák
fenntartásához és működtetéséhez a korábbiaknál is lényegesen kevesebb, egyes esetekben
akár 50 %-al is csökkentett támogatásban részesülnek .

Nem kapják meg az önkormányzatok a munkaállomásonkénti 1,5 millió Ft-ot, s az
ügyszám szerinti 490 Ft is 20 Ft-1 kevesebb lesz a következő évben az ideinél .

Répcelak város például a hatmillió Ft támogatással szemben 7,9 millió Ft-ot fordított
az okmányiroda fenntartására, s 2004-es évben ez a korábbi támogatás várhatóan 2 .6 millió
Ft-ra fog csökkenni az előirányzatok szerint .

Ugyanakkor az 55/1999/XII.30./Bm sz . rendeletet módosító
38/2003 ./VII1.14./BM.számu rendelet kötelezően előírja a három dolgozó foglalkoztatását,
mely az okmányirodákhoz kerülő útlevél ügyintézés következtében négy főre emelkedik .

Az említett példa természetesen nem egyedi, Vas megyében is a kilenc okmányiroda
közül 4-ben ugyanez a sajnálatos jelenség tapasztalható .

Ezzel a drasztikus és felháborító költségvetési intézkedéssel az országban jelentős
számú, hasonló helyzetben lévő önkormányzat helyzete tovább rosszabbodik,
ellehetetlenülésük folytatódik .

Történik ez annak ellenére, hogy a választásokon minden lehetséges helyszínen és
eszközzel a „Több pénzt az önkormányzatoknak, több pénzt az embereknek" ígérettel
szédítették a választópolgárokat, s azóta is számtalanszor ismétli a Kormány, hogy az
átruházott feladatokhoz a szükséges és elegendő fedezetet a költségvetés biztosítja .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Mit kíván tenni annak érdekében, hogy az önkormányzatok fent említett problémájára
megoldás szülessék?

Miért van az, hogy az okmányirodák központi támogatását csökkentette a szocialista
kormány?

Őn szerint a települések miből tudják pótolni a kieső központi forrásokat?

Irásbeli kérdés



Fontolgatja-e a minisztérium a 55/1999/XII.30 ./Bm sz. rendeletet megváltoztatását,
amelyben a fent említett létszámot írj a elő az okmányirodákban?

Miért van az, hogy ígéreteikkel szöges ellentétben a kötelezően ellátandó feladathoz
nem rendelnek megfelelő központi forrást?

Kérem T. Miniszter Asszony tárgyszerű válaszát, és hatékony, sürgős intézkedések
foganatosítását, s a beígért és kielégítő mértékű, a feladatellátást teljes mértékben biztosító
támogatás rendelkezésre bocsátását .

Budapest, 2003 . december 16 .

Tisztelettel :

Básthy Tamás
Országgyűlési képviselő
Vas megye 3 .v.körzet
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